
Swarzędz, dnia 30 września 2020 r. 

Rada Miejska w Swarzędzu
BRM.0002.XXVIII.2020

Protokół nr XXVIII/2020

Obrady rozpoczęto 29 września 2020 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 18:40 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Włodzimierz Buczyński
4. Elżbieta Cholewicka
5. Barbara Czachura
6. Ryszard Dyzma
7. Przemysław Garsztka
8. Wojciech Kmieciak
9. Wanda Konys
10. Dawid Książkiewicz
11. Barbara Kucharska
12. Szymon Kurpisz
13. Tomasz Lewandowski
14. Tomasz Majchrzak
15. Mateusz Matuszak
16. Adrian Senyk
17. Katarzyna Szaferska
18. Marcin Szramkowski
19. Anna Tomicka
20. Joanna Wojtysiak-Tierling
21. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie XXVIII Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie prawomocności obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Swarzędzu,Ryszard Dyzma otworzył XXVIII sesję Rady
Miejskiej. Na podstawie listy obecności stwierdził,  że obecnych jest 18 radnych, wobec czego
obrady są prawomocne.  Lista  obecności stanowi  załącznik nr 1.  Następnie poinformował,  że
sesja  zostanie  przekazana  mieszkańcom zgodnie  z  nową ustawą o dostępności  cyfrowej  stron
internetowych i aplikacji mobilnych podmiotów publicznych. 

Kierownik Wydziału Teleinformatyki, Michał Marciniak wyjaśnił, że ustawa ta dotyczy przede 
wszystkim przekazu informacji publicznych dla osób głuchoniemych. 

2. Przedstawienie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady, Ryszard Dyzma poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. 

Burmistrz Miasta i Gminy Swarzędz, Marian Szkudlarek zgłosił wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad punktów dotyczących:

-  rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wniesienia udziału należącego do Gminy Swarzędz w
prawie własności nieruchomości zabudowanej w formie wkładu niepieniężnego (aportu)do spółki
pod  firmą  "Swarzędzkie  Towarzystwo  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością". 

- przedstawienia informacji firmy FB Serwis w zakresie wywozu odpadów. 
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Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad rozpatrzenia projektu uchwały w 
sprawie wniesienia udziału należącego do Gminy Swarzędz w prawie własności nieruchomości 
zabudowanej w formie wkładu niepieniężnego (aportu)do spółki pod firmą "Swarzędzkie 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością".
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Projekt uchwały zostanie rozpatrzony w punkcie 12 porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad - Informacja firmy FB Serwis. 
Wyniki głosowania
za: 18, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Informacja zostanie rozpatrzona w punkcie 3 porządku obrad.

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. 
Sekretarzem obrad został Wiceprzewodniczący Rady, Wojciech Kmieciak. 

3. Informacja firmy FBSerwis dotycząca gospodarowania odpadami w Gminie Swarzędz.

Informację przedstawił Dyrektor Zespołu Kontraktów firmy FBSerwis SA, Sławomir Ochliński. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dyzma zapytał, czy mieszkańcy będą mieli już na bieżąco 
wywożone odpady.

Dyrektor, Sławomir Ochliński odpowiedział, że w chwili obecnej wykonanie wywozu odbywa się
na poziomie 100 %.  

4. Przyjęcie protokołów z XXV, XXVI i XXVII sesji.

Wiceprzewodniczący Rady, Ryszard Dyzma poinformował, że radni otrzymali protokoły z XXV, 
XXVI i XXVII sesji, które odbyły się w dniach 25 sierpnia, 10 i 15 września 2020 r. Do 
protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. W związku z powyższym protokoły zostały przyjęte.

5. Analiza i ocena wykonania budżetu w I półroczu 2020 roku.

Informację przedstawiła Skarbnik Gminy, Karlina Dziekan. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku stanowi załącznik nr 5. 

6. Informacja o wybranych, strategicznych rozwiązaniach w zakresie komunikacji drogowej w
Gminie Swarzędz.

Informację przedstawił Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka. Informacja stanowi załącznik nr 6. 

W dyskusji radny Adrian Senyk zapytał o odwołania mieszkańców w zakresie realizacji 
inwestycji dotyczącej ul. Polskiej. 

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka odpowiedział, że odwołania dotyczą budowy ronda w ul. 
Średzkiej. 

Radny Tomasz Majchrzak zapytał o realizację parkingu przy ul. Łąkowej przy dworcu kolejowym
w Swarzędzu. 
Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka odpowiedział, że Gmina Swarzędz widzi potrzebę realizacji 
tego zadania i szuka możliwości jego finansowania ze środków zewnętrznych. 

Radny Wojciech Kmieciak zapytał o finansowanie zadania dotyczącego modernizacji ul. Nowy 
Świat oraz o możliwości powstania przy tym zadaniu ścieżki rowerowej. 

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka odpowiedział, że na ścieżkę rowerową nie ma miejsca ze 
względu na gęstą zabudowę, a w kwestii dofinansowania wyjaśnił, że trwa weryfikacja wniosku w
Urzędzie Wojewódzkim.  
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7. Informacja o stanie realizacji planów zagospodarowania przestrzennego.

Informację przedstawił Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka. Informacja stanowi załącznik nr 7. 

Radny Wojciech Kmieciak zapytał, czy któryś z planów zagospodarowania przestrzennego 
uchwalony w ostatnim czasie został zaskarżony.

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka odpowiedział, że jeden plan został zaskarżony, ale uznano 
wniesione zarzuty za bezzasadne. 

8. Przedstawienie koncepcji powstania Strategii Rozwoju Gminy Swarzędz na lata 2021–2030.

Informację wprowadzającą przedstawiła Sekretarz Gminy, Agata Kubacka. 

Prezentację,  która  stanowi  załącznik  nr  8  przedstawiła  Kierownik  Zespołu  Strategii
Wielkopolskiej Akademii Nauki i Rozwoju, Irma Kuznetsova. 

Radny Przemysław Garsztka zapytał o skład zespołu ds. strategii.

Burmistrz Marian Szkudlarek odpowiedział, że członkowie zespołu zostaną dopiero powołani. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na rok 2020.

W imieniu Burmistrza autopoprawkę do projektu uchwały zgłosiła Skarbnik Gminy, Karolina 
Dziekan. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na rok 2020 wraz 
z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard Dyzma, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara Kucharska, Tomasz 
Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, 
Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Szymon Kurpisz
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta wraz z autopoprawką i otrzymała nr XXVIII/319/2020.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
i Gminy Swarzędz na lata 2020 – 2043.

W imieniu Burmistrza autopoprawkę do projektu uchwały zgłosiła Skarbnik Gminy, Karolina 
Dziekan. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
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Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
lata 2020 – 2043, wraz z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard Dyzma, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, 
Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna 
Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada -
Chmiel
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta wraz z autopoprawką i otrzymała nr XXVIII/320/2020.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu 
rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o 
przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych, oraz 
rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 tej ustawy w brzmieniu obowiązującym do 
dnia 31 grudnia 2019 r., przypadających Gminie Swarzędz lub jej jednostkom 
organizacyjnym.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie:niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której mowa w art. 
10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w 
transakcjach handlowych, oraz rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 tej ustawy w 
brzmieniu obowiązującym do dnia 31 grudnia 2019 r., przypadających Gminie Swarzędz lub jej 
jednostkom organizacyjnym.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard Dyzma, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, 
Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna 
Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada -
Chmiel
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/321/2020.
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia udziału należącego do Gminy 
Swarzędz w prawie własności nieruchomości zabudowanej w formie wkładu niepieniężnego 
(aportu)do spółki pod firmą "Swarzędzkie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością" - punkt wprowadzony do porządku obrad.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: wniesienia udziału należącego do Gminy Swarzędz w prawie własności 
nieruchomości zabudowanej w formie wkładu niepieniężnego (aportu)do spółki pod firmą 
"Swarzędzkie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością".

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard Dyzma, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, 
Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna 
Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada -
Chmiel
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/322/2020.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Swarzędz – 
Wrzosowa.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: nadania nazwy ulicy w mieście Swarzędz – Wrzosowa.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard Dyzma, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, 
Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna 
Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada -
Chmiel
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/323/2020.
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Garby – Nowoczesna.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Garby – 
Nowoczesna.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard Dyzma, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, 
Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna 
Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada -
Chmiel
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/324/2020. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Garby – Prosta.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Garby – Prosta.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard Dyzma, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, 
Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna 
Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada -
Chmiel
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/325/2020.

Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dyzma ogłosił 10 min. przerwy.

Przerwa.

Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dyzma wznowił obrady. 

Wyszedł radny M. Szramkowski, obecnych 17 radnych. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Rejon Jeziora Swarzędzkiego oraz ulic: Strzeleckiej i Działkowej w 
Swarzędzu”.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: zapoznała się. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: zapoznała się. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: zapoznała się.

Następnie przystąpiono do rozpatrywania uwag nieuwzględnionych przez Burmistrza.

Kierownik Wydziału Urbanistyki i Architektury, Jędrzej Cesar przedstawił treść zgłoszonych 
uwag oraz przyczyny ich nieuwzględnienia. 

Radni przystąpili do rozpatrzenia dalszych uwag:

I wyłożenie planu:

Uwaga nr 1.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 2.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 3.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 4.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 5.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 6.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 7.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 8.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 9.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 10.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,
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Uwaga nr 11.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 12.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 13.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 14.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 15.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

II wyłożenie planu:

Uwaga nr 1.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 2.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 3.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 4.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 5.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 6.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 7.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 8.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 9.

Wyszedł radny M. Matuszak – obecnych 16 radnych.
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Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Na salę obrad wrócił radny M. Matuszak – obecnych 17 radnych. 

Uwaga nr 10.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 11.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 12.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 13.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 14.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 15.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 16.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 17.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 18.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 19.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 20.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 21.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nr 22.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,
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Ze względu na rozpatrzenie wszystkich złożonych uwag, przystąpiono do głosowania nad całością
projektu uchwały:

Głosowano w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon Jeziora 
Swarzędzkiego oraz ulic: Strzeleckiej i Działkowej w Swarzędzu”.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard Dyzma, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, 
Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna 
Szaferska, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Marcin Szramkowski
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/326/2020.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Paczkowa – część A1.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: zapoznała się. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: zapoznała się. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: zapoznała się. 

Następnie przystąpiono do rozpatrywania uwag nieuwzględnionych przez Burmistrza.

Projektant Joanna Grocholewska przedstawiła treść zgłoszonych uwag oraz przyczyny ich 
nieuwzględnienia wraz z prezentacją graficzną stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu. 

Uwagi nr 1.1, 1.2, 1.3 z pierwszego wyłożenia zostały rozpatrzone na sesji nr XVIII Rady 
Miejskiej w Swarzędzu w dniu 28 stycznia 2020 r. Uwagi nie zostały uwzględnione.

Uwaga nr 2.1. została uwzględniona podczas sesji nr XVIII Rady w dniu 28 stycznia 2020 r. 

Radni przystąpili do rozpatrzenia dalszych uwag:

Uwaga nr 2.2.

Radny Szymon Kurpisz poprosił o odczytywanie również daty złożenia uwagi do planu.

Radny Ryszard Dyzma odniósł się do dyskusji, które toczyły się na Komisjach w kwestii 
omawianego planu i składanych uwag przez mieszkańców Paczkowa. 

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 3.

Wyszedł radny Sz. Kurpisz, obecnych 16 radnych. 

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5,

Uwaga nie została uwzględniona. 

II wyłożenie planu:

Uwaga nr 1.1.
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Na salę obrad wrócił radny Sz. Kurpisz, obecnych 17 radnych. 

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.2.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nie została uwzględniona. 

III wyłożenie planu:

Uwaga nr 1.1.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.2.

Głos zabrała radna W. Konys w kwestii planowanej drogi, oznaczonej 19KDW. 

Do wypowiedzi odnieśli się projektant, J. Grocholewska oraz Z-ca Burmistrza G. Taterka oraz 
radca prawny A. Mieczyńska. 

Głos w dyskusji zabrali: radny R. Dyzma oraz Sz. Kurpisz. 

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Wyszedł radny T. Lewandowski, obecnych 16 radnych.

Uwaga nr 1.3.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 2.

Wyszedł radny T. Majchrzak, obecnych 15 radnych.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Na salę wrócili radni T. Majchrzak i T. Lewandowski, obecnych 17 radnych. 

Uwaga nr 3.1.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Wyszedł radny M. Matuszak, obecnych 16 radnych.

Uwaga nr 3.2.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5,

Uwaga nie została uwzględniona. 
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Uwaga nr 3.3.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Wrócił radny M. Matuszak, wyszła radna B. Kucharska i A. Tomicka, obecnych 15 radnych. 

IV wyłożenie planu:

Uwaga nr 1.1.

Radny Sz. Kurpisz zgłosił wniosek o odłączenie terenu, którego dotyczy omawiana uwaga z 
rozpatrzenia całości planu.  

Do wypowiedzi odniósł się Z-ca Burmistrza, G. Taterka oraz Kierownik, J. Cesar. 

Głos zabrali radni: T. Majchrzak, W. Kmieciak.

Po wyjaśnieniach oraz przeprowadzonej dyskusji, radny Sz. Kurpisz wycofał zgłoszony wniosek. 

Następnie prowadzono dyskusję na temat możliwości korzystania z planowanej drogi, oznaczonej 
jako 19 KDW. 

Głos zabrali radni: A. Senyk, P. Garsztka, T. Lewandowski, 

Wyjaśnień udzieliła projektant J. Grocholewska oraz radca prawny, A. Mieczyńska. 

Wyniki głosowania nad rozpatrzeniem uwagi:

ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.2.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.3.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Wyszedł radny M. Matuszak, obecnych 14 radnych.

Uwaga nr 2.1.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 2.2.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7,

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 2.3.

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7,

Uwaga nie została uwzględniona. 
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Radna Joanna Wojtysiak – Tierling zwróciła uwagę, że radni, mający interes prawny w związku z 
uchwaleniem omawianego planu, powinni wyłączyć się z głosowania nad tym projektem uchwały.

Do wypowiedzi odniósł się Burmistrz Marian Szkudlarek oraz radca prawny, Anna Mieczyńska. 

Ze względu na rozpatrzenie wszystkich złożonych uwag, przystąpiono do głosowania nad całością
projektu uchwały:

Głosowano w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Paczkowa – część 
A1.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (9)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Przemysław Garsztka, Wojciech 
Kmieciak, Tomasz Majchrzak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Joanna Wojtysiak-Tierling, 
Agnieszka Zawada - Chmiel
PRZECIW (3)
Wanda Konys, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Elżbieta Cholewicka
BRAK GŁOSU (5)
Ryszard Dyzma, Barbara Kucharska, Mateusz Matuszak, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Radny Ryszard Dyzma wyłączył się z głosowania. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/327/2020.

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i 
Gminy Swarzędz – zaległości podatkowe.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Swarzędz – zaległości 
podatkowe.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (13)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, 
Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak,
Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
PRZECIW (1)
Elżbieta Cholewicka
BRAK GŁOSU (4)
Barbara Kucharska, Mateusz Matuszak, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/328/2020.
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i 
Gminy Swarzędz – warunki zabudowy.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Swarzędz – warunki 
zabudowy.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (14)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard Dyzma, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Szymon Kurpisz, Tomasz 
Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Joanna Wojtysiak-
Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (4)
Barbara Kucharska, Mateusz Matuszak, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/329/2020.

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 8 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 0. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 8, przeciw 1, wstrzymało się 0. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 

Radny P. Garsztka odniósł się do procedury rozpatrzenia skarg przez Komisję Skarg Wniosków i 
Petycji.

W powyższym temacie głos zabrał również radny Sz. Kurpisz.  

Głosowano w sprawie:  przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
za (13) Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Ryszard 
Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Tomasz Lewandowski, 
Tomasz Majchrzak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
wstrzymuje się (1)
Szymon Kurpisz
BRAK GŁOSU (4)
Barbara Kucharska, Mateusz Matuszak, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka
NIEOBECNI (3)
Piotr Baranowski, Barbara Czachura, Dawid Książkiewicz

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXVIII/330/2020.
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21. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Swarzędz, Marian Szkudlarek. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10.

22. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz o odpowiedziach na interpelacje i 
zapytania.

Wiceprzewodniczący Rady, Ryszard Dyzma przedstawił informacje o złożonych interpelacjach i 
zapytaniach oraz udzielonych odpowiedziach. 
Informacja stanowi załącznik nr 11. 

23. Wolne głosy.

W sprawach bieżących radny Tomasz Majchrzak zabrał głos w kwestii osób oczekujących na 
wizytę do Wydziału Spraw Obywatelskich i filii Wydziału Komunikacji przy ul. Poznańskiej. 

Burmistrz Marian Szkudlarek wyjaśniła, że mieszkańcy oczekują na wizytę w dwóch kolejkach, 
osobno do Wydziału Komunikacji i osobno do Wydziały Spraw Obywatelskich i Urzędu Stanu 
Cywilnego i Wydziału Ochrony Środowiska. Dodatkowo wyjaśnił, że do USC mieszkańcy mogą 
zapisać się na określoną godzinę. 

Radny Adrian Senyk poprosił o informację na temat realizacji Budżetu Obywatelskiego na 2020 
rok.

Burmistrz Marian Szkudlarek odpowiedział, że niektóre zadania w ramach Budżetu 
Obywatelskiego na 2020 rok  wymagały określonych zgód i będą realizowane w przyszłym roku. 

24. Komunikaty.

Radny Przemysław Garsztka poinformował, że grupa radnych, reprezentująca Radę Miejską w 
Swarzędzu, zajęła VI miejsce w Mistrzostwach Samorządów Powiatu Poznańskiego w Strzelaniu 
Sportowym.

25. Zakończenie XXVIII sesji.

Wiceprzewodniczący Rady R. Dyzma zamknął XXVIII sesję. 
Integralną część protokołu stanowi nagranie sesji zamieszczone na stronie bip.swarzedz.pl. 

 

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Swarzędzu

Ryszard Dyzma

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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